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CONSILIUL LOCAL GIURGIU 
 
 

 

 

 

P R O C E S  - V E R B A L 
încheiat astăzi, 20 noiembrie  2014, 

 în şedinţa ordinară a Consiliului Local 
 

 

 Lucrările şedinţei încep la ora 10
00

 în prezenţa a 20 consilieri din numărul total al 

membrilor Consiliului. 

 Prin Dispoziţia nr.2623 din 14 noiembrie 2014 consilierii au fost invitaţi la şedinţa 

ordinară a Consiliului local din data 20 noiembrie 2014, ora 10
00

, care are loc în sala de 

şedinţe proprie din strada Bucureşti, nr.49-51. 

  

Prezenţi:  
       

1. Oprişan Gigi 

2. Cartojan Dan Liviu 

3. Dinu Ionel 

4. Cepraga Cornel Sorin 

5. Truică Liliana 

6. Ilie Clement 

7. Ciulacu Mirela 

8. Badea Ionuţ 

9. Gâdea Gheorghe 

10. Preda Petronela Daniela 

11. Măroiu Marian 

12. Vladu Alexandru 

13. Pârlea Victor Constantin 

14. Spoială Slav Gheorghe 

15. Ciobanu George Daniel 

16. Bălănean Viorel  

17. Cioacă Ionuţ 

18.  Gărgărea Dumitru 

19. Dinu Cristina Elena 

20. Popazu Liviu 

 

Absenţi: 

21. Velicu Florian 

 

Preşedinte de şedinţă este domnul Ciobanu George Daniel, ales prin H.C.L. nr.    

282 din 21  august 2014. 
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Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Bună ziua! Începem şedinţa ordinară de 

astăzi. Îl rog pe domnul secretar să ne spună dacă şedinţa este legal constituită. 

Domnul secretar Roşu Petre: Şedinţa este legal constituită, lipseşte domnul 

consilier Dinu Ionel şi domnul consilier Velicu Florian. Domnul Velicu are nişte obiecţii, 

o să le prezentăm la punctul „Diverse”, revendicările  dânsului legate de anularea 

hotărârii. 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Va exista şi punctul „Diverse”? 

Domnul secretar Roşu Petre: Există pe ordinea de zi. 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Mie nu-mi apare pe tabletă, de aceea vă întreb. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Înainte de a supune la vot ordinea de zi, 

supun la vot procesul verbal al şedinţei ordinare din data de 30 octombrie 2014, procesul 

verbal al şedinţei extraordinare din data 06 noiembrie 2014 şi procesul verbal al şedinţei 

extraordinare din data 17 noiembrie 2014. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri?  

Se aprobă, în unanimitate. 

Supun la vot ordinea de zi cu cele 41 de puncte plus „Diverse”.  

Domnul primar Barbu Nicolae: Domnule preşedinte, la ordinea de zi de pe tabletă, 

pe pagina 2 jos, capitolul II, scrie „Diverse”. Aş dori să retrag de pe ordinea de zi punctul 

3 – „proiect de hotărâre cu privire la aprobarea unei Convenţii de plată între Municipiul 

Giurgiu şi Societatea Comercială Întreţinerea Peisagistică a Spaţiilor Verzi S.A. Giurgiu, 

în valoare de 368.846,53 lei, reprezentând plata taxelor pentru modernizarea bazei 

sportive Marin Anastasovici, peluze + Bloc nr.1” deoarece, din discuţiile cu S.C. Astra, 

dumnealor doresc, conform contractului de asociere să preia autorizaţia de construcţie şi 

s-o plătească dumnealor. Drept urmare, urmează să refacem un pic calculele să vedem 

data exactă şi sumele exacte, de aceea vă rog să fiţi de acord cu retragerea de pe ordinea 

de zi. 

Totodată, în locul punctul 3, vă rog să introduceţi un nou punct - „proiectul de 

hotărâre privind aprobarea  modificării Comisiei de evaluare a ofertelor pentru 

concesionarea prin licitaţie publică a serviciului de transport public local de persoane  în 

Municipiul Giurgiu aprobat prin H.C.L.M. nr.335 din 02 octombrie 2014”. Dat fiind 

faptul că domnul administrator public Emil Vucă şi-a depus cererea de încheiere a 

mandatului de administrator public şi este nevoie de hotărârea Consiliului pentru numirea 

în Comisia de evaluare a unui nou preşedinte. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Supun la vot ordinea de zi cu 

modificările expuse. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de voturi 

ordinea de zi a fost aprobată. 

 

Punctul 1: proiect de hotărâre privind revocarea Hotărârii Consiliului local al 

Municipiului Giurgiu nr.247 din data de 21 august 2014 
 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Discuţii? 
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Domnul consilier Gărgărea Dumitru: Aş vrea să mă abţin şi doresc să se 

consemneze  în procesul verbal că mă abţin de la votul acestei hotărâri. Vreau să-i întreb 

pe onoraţii colegi care sunt mai vechi, dacă s-a mai întâmplat în istoria Consiliului Local 

ca un partid să retragă sprijinul unui consilier şi acelaşi partid să dea voie perfect legal, ca 

altcineva să-i ia locul. Eu cred că am fost ales legal şi nu mi se pare normal ca această 

hotărâre să fie aprobată. Ca să fac o glumă: am fost consilier de la culesul porumbului 

până la tăiatul cocenilor. 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Există o Hotărâre Judecătorească şi trebuie 

respectată, care trebuie pusă în aplicare. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Domnule consilier aveţi următoarele căi de atac: 

fie, imediat după această şedinţă dvs. să vă adresaţi Prefecturii pentru a vedea dacă este 

legal ceea ce s-a întâmplat şi să faceţi o adresă în acest sens sau direct în justiţie să 

contestaţi în contencios, dacă nu mă înşel. Mie îmi pare rău că s-a ajuns aici, dar şi 

legislaţia din ţară este, la ora actuală, creează o mare confuzie. Data trecută eram 21 de 

consilieri, printr-o hotărâre judecătorească ne-am trezit cu 22, s-ar putea să ne trezim cu 

23, nici o problemă. Poate mărim ca oraş şi trecem la altă categorie de oraş în care avem 

legal 23 de consilieri. Aveţi acest drept şi eu zic să-l folosiţi, este în interesul dvs. Pentru 

viitor e normal să nu mai votaţi. 

Domnul consilier Gărgărea Dumitru: În acest caz nu o să mai votez. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Alte discuţii? Dacă nu mai sunt discuţii, 

supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În 

unanimitate de voturi hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 2: proiect de hotărâre privind conferirea titlului de „Cetăţean de Onoare 

al Municipiului Giurgiu” post - mortem, domnului DUMITRU BOGATU 
 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement:  Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Discuţii? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Înainte de a aproba acest proiect de hotărâre să-i 

dăm cuvântul iniţiatorului acestui proiect, domnului Emil Păunescu – director al 

Muzeului Teoharie Antonescu Giurgiu pentru a face o prezentare, atât spre ştiinţa 

consilierilor, dar şi spre ştiinţa locuitorilor oraşului pentru că este bine să se ştie. Poate nu 

toţi cunosc activitatea domnului profesor doctor universitar Dumitru Bogatu.  

Domnul Păunescu Emil: Doamnelor şi domnilor, eu obişnuiesc să vorbesc scurt. 

Este vorba despre o mare personalitate giurgiuveană, din păcate puţin cunoscută, născută 

în oraşul nostru în anul 1924 şi luna aceasta la 20 noiembrie, dacă ar fi trăit ar fi împlinit 

90 de ani. A decedat în 1982 în plină putere creatoare ca preşedinte al piscicultorilor din 

această ţară. Practic toţi inginerii piscicoli ai României care absolviseră până în acel 

moment i-au fost studenţi, în jur de 2.000. Este considerat creatorul şcolii româneşti de 

ihtiopatologie, adică de bolile peştilor. Este venerat de medicii veterinari de profil şi de 
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universitatea unde timp de peste 40 de ani a condus această unică facultate de la noi din 

ţară, Univertitatea Dunării de Jos din Galaţi. 

Din păcate nu mai are rude în Giurgiu, deşi a fost o familie numeroasă, oameni 

relativ săraci din cartierul Smârda, el s-a întreţinut în facultate ca fotbalist, nu la F.C. 

Astra, dar pe acelaşi stadion la echipa Fabricii de Zahăr fiind plătit de fabrică pentru a-şi 

putea plăti taxele la facultate. 

A avut norocul, fiind un student excelent, să fie luat în grijă de un fost profesor al 

Liceului Ion Maiorescu, este vorba despre marele naturalist Teodor Buşniţă care a fost 

academician. Cel mai mare specialist de peşti din secolul trecut şi care l-a promovat, i-a 

dat doctoratul „Magna Cum Laudae” şi a ajuns profesor universitar într-un ritm rapid, s-a 

afirmat şi pe plan internaţional. Puţini giurgiuveni au o carte scrisă despre ei, chiar dacă 

este dintr-o ramură a ştiinţei mai puţin prezentă în manuale sau în sfera publică. Noi 

totuşi suntem un oraş la Dunăre, suntem legaţi de piscicultură şi putem să vorbim de o 

tradiţie piscicolă la Giurgiu. Aici s-a înfiinţat prima Şcoală de Piscicultură şi Marină din 

România. Clădirea Căminului de Ucenici în care ne aflăm, pentru asta a fost făcută, 

pentru elevii acestei şcoli. Acolo au fost profesori iniţiatori ai şcolii, giurgiuveni, Petre 

Popescu Daia, născut în satul în care şi l-a ataşat ca nume, rivalul marelui Grigore Antipa 

în perioada interbelică. 

Ca om care m-am ocupat o viaţă de personalităţile oraşului, aş spune în final că 

sigur multe alte personalităţi, poate mai importante, ar merita acest titlu postum şi 

probabil în anii viitori, de-a lungul timpului, vom mai face propuneri. Pentru chestia asta, 

însă, în primul rând cei care lucrează în domeniile respective ar trebui să militeze. Mi-e 

ruşine pentru matematicienii giurgiuveni că nu au făcut nimic, spre exemplu anul acesta 

când s-au împlinit 100 de ani de la naşterea giurgiuvencei Ivanca Olivotto. Multă lume a 

învăţăt după culegerile de probleme de aritmetică ale acestei distinse profesoare din 

Giurgiu. 

Putem da şi multe alte exemple, însă nu vreau să abuzez pentru că aveţi o agendă 

extrem de încărcată. Am fost impresionat de faptul că aproape o unanimitate de specialişti 

din ţară vorbesc cu veneraţie despre acest profesor. A fost un om bun, un om care a avut 

un cult al familiei şi un cult al relaţiei profesor-elev. Oricum cred că avizele favorabile 

care s-au dat de comisiile dvs. arată că s-a înţeles importanţa unei asemenea personalităţi 

şi faptul că nu ne uităm înaintaşii este important. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Vă mulţumim! 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Alte discuţii? Dacă nu mai sunt discuţii, 

supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În 

unanimitate de voturi hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 3: proiect de hotărâre privind aprobarea  modificării Comisiei de 

evaluare a ofertelor pentru concesionarea prin licitaţie publică a serviciului de 

transport public local de persoane în Municipiul Giurgiu aprobat prin H.C.L.M. 

nr.335 din 02 octombrie 2014 
 

A venit şi domnul consilier Dinu Ionel – 10
23

. 
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Domnul primar Barbu Nicolae: Este adus pe ordinea de zi acum, nu a trecut prin 

comisii. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Nu poate fi aprobat dacă nu a trecut. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Discuţii? 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Deci, domnule primar, eu consider că 

atâta vreme cât s-a evitat discutarea în comisiile de specialitate aşa cum scrie şi în 

legislaţie, acest punct nu poate fi pus pe ordinea de zi. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Domnule consilier, nu s-a evitat, între timp am luat 

la cunoştinţă că domnul Vucă s-a retras. Noi trebuie să înlocuim în această comisie de 

evaluare preşedintele, este adus nou, în cadrul şedinţei este adus pe ordinea de zi ca 

proiect suplimentar. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Dar nu e legal, domnule primar. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Domnule secretar? 

Domnul secretar Roşu Petre: Fiind şedinţă ordinară, are dreptate că nu are raport, 

indicaţia a fost ca, comisia să-şi spună punctul de vedere înainte de şedinţă. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Dar, nu ne-a chemat nimeni, nu am avut 

nici o solicitare ca să ne spunem punctul de vedere. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Am aprobat ordinea de zi, acum ce facem? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Acum membrii din comisie, aveţi ceva împotriva 

schimbării domnului Vucă care s-a retras din funcţia de administrator cu domnul Popazu 

care este viceprimar? 

Domnul consilier Măroiu Marian: A fost aprobată introducerea pe ordinea de zi, 

acum luăm în discuţie dacă îl aprobăm sau îl respingem. 

Domnul secretar Roşu Petre: Corect. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Dacă din comisiile de specialitate care trebuie să 

avizeze, are cineva ceva împotrivă? 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Domnule primar aici discuţia e clară, e o 

chestie formală, nu e ceva esenţial. Era corect şi firesc ca înainte de şedinţă să fim 

convocaţi, fenomenul e grav la ce se întâmplă în Primărie că onoraţii consilieri nu mai 

sunt respectaţi. Nu există o doză de respect faţă de noi de aici, lasă că trec oricum 

materialele prin şedinţă, ce am nevoie de comisii? Din punctul acesta de vedere, nu ca 

problemă, e o chestie mică, nu e nici o problemă aici, poate fi aprobată, dar problema de 

principiu, de respect faţă de Consiliu Local… 

Domnul primar Barbu Nicolae: Da, este o greşeală a administraţiei locale care 

trebuia să convoace… 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Adică, nu-şi tratează greşeala, se 

perpetuă şi se adânceşte pe zi ce trece, inclusiv acţiuni care sunt organizate de dvs., 

domnule primar, în oraş, legate de diverse competiţii, întâlniri şi altele, unde noi aflăm 

din televiziune, din presă, din alte lucruri, care nu ştim. Nu e corect că noi suntem băgaţi 

la urmă la treaba asta sau nu suntem băgaţi în seamă, domnule primar. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Aş vrea să fiţi mai concis. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Zilele trecute a fost o întâlnire la care a 

participat o groază de lume, la care nu am văzut consilieri locali, la chestia de sport.  

Domnul primar Barbu Nicolae: Haideţi să vă spun cum a fost. 



 6 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Nu e singulară domnule consilier şi dacă vreţi să 

participaţi, data viitoare am să ţin eu minte şi vă invit , pentru că noi în parteneriat cu 

Clubul F.C. Astra, acesta l-a organizat. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Am înţeles frustrarea dvs. de câteva zile. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Domnule coleg, această acţiune s-a 

desfăşurat într-un spaţiu care era al Primăriei. În condiţiile acestea era corect să se facă 

scris. 

Domnul consilier Oprişan Gigi: A fost public, peste tot mediatizat. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Joi, în cadrul momentului în care reprezentanţii 

Clubului Astra cu ocazia zilei mele de naştere au  venit la Primărie să mă felicite, s-a 

purtat o discuţie despre o acţiune care ar fi bine să se facă în oraş. Echipa de fotbal să fie 

în mijlocul tinerilor, să fie în mijlocul cetăţenilor oraşului ca să se identifice cu acest oraş 

şi conducerea actuală care este o conducere tânără, au spus ok, să vedem când facem 

prima întâlnire. Au zis la prima şedinţă când au ei antrenament. Prima şedinţă de 

antrenament a fost marţi, momentul de când s-a plecat şi până când s-a organizat a fost de 

3-4 zile. Vineri s-a comunicat pe facebook, pe it, pe orice formă de comunicare din 

aceasta online, nu a fost nimic o invitaţie către cineva anume, drept urmare a fost simplă 

oraganizare. Se vor mai face pentru că dumnealor au spus că săptămânal sau la 2-3 

săptămâni vor merge în fiecare liceu din oraş. Sunt acţiuni pe care dânşii le fac cu liceele 

din oraş. Le puteţi lua ca informaţie, e greu să venim să vă dăm câte o invitaţie scrisă că 

nu aveam timp unde să ne întâlnim şi să vă oferim această invitaţie. Drept urmare, 

supărarea dvs. este îndreptăţită, dar nu este. Dacă aţi folosi mijloacele acestea de 

informare prin it şi prin online, o să vedeţi că ele au circulat foarte mult prin oraş. Nu au 

fost mulţi prezenţi că a fost în timpul orelor de curs, au fost prezenţi doar colegi ai 

elevilor care au jucat fotbal, deci asta a cam fost organizarea. Nu a fost o organizare 

făcută ca un eveniment de amploare care să necesite invitaţie. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Domnule primar este vorba de conduita 

dvs. în special şi de conduita celor din Primărie. Nu discut de, acesta este un exemplu că 

m-am uitat pe geam şi am văzut o groază de lume strânsă, dar în general, domnule 

primar. Sunt acţiuni care le organizaţi şi care sunt corecte şi bune, pe care le faceţi, la care 

efectiv noi, nu e invitat apoape nimeni sau dacă e, poate cei din preajma dvs. sunt invitaţi. 

Nu e corect în privinţa aceasta a acţiunilor pe care le organizaţi dvs., sunteţi 

reprezentantul nostru, sunteţi reprezentant într-o activitate care are loc în Giurgiu şi în 

condiţiile astea…. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Domnule consilier, voi ţine minte să vă invit şi voi 

verifica şi dacă veniţi şi voi face şi informarea în Consiliu dacă aţi venit sau nu.  

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Nu, nu, nu, de informare în Consiliu, 

domnule primar, nici nu o luăm la mişto sau peste picior sau cumva, eu vă spun în modul 

serios domnule primar. Eu sunt în acest Consiliu de mai multe mandate, dar niciodată, în 

nici un mandat nu s-a întâmplat ca, consilierii locali să fie atât de lăsaţi într-o parte şi…. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu aveaţi nici un cuvânt de spus domnule consilier 

în mandatele celelalte. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Intrăm în politică şi polemică şi nu e 

bine. Eu vă înţeleg şi vă dau dreptate domnule coleg. Alte discuţii? 
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Domnul consilier Oprişan Gigi: Domnule preşedinte nu ştiam că domnul Spoială 

este atât de pasionat de fotbal că-l invitam. La meciuri nu l-am văzut. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Domnule coleg, dvs. trebuia să ne 

invitaţi pe toţi, nu numai pe domnul Spoială sau pe fiecare în parte şi nu prin invitaţii, 

neapărat că nu suntem chiat atât de scorţoşi. Un simplu telefon era de ajuns.  

Domnul consilier Oprişan Gigi: Nu, staţi puţin! Eu nu am dat telefon la nimeni, să 

ştiţi. Eu am făcut invitaţia pe facebook pentru toată lumea şi e postată, cine vrea să 

verifice, nu e nici o problemă. Cei care au văzut, au venit, au participat.  

Domnul primar Barbu Nicolae: Este pe site-ul Primăriei pusă invitaţia 

Domnul consilier Bălănean Viorel: Referitor la acest punct de pe ordinea de zi 

vreau să menţionez că nu este prima comisie în care este implicat domnul Vucă. Din ce 

mai reţin, este vorba şi de comisia privind comasarea celor două societăţi. Având în 

vedere lucrul acesta, ca să nu mai dăm naştere la alte discuţii, e bine să se analizeze toate 

comisiile în care este domnul Vucă, altfel ajungem ca în filmul „Adio, dar rămân cu tine”. 

A fost opţiunea dumnealui să plece şi noi trebuie să facem faţă acestei opţiuni, să ne 

pregătim, să nu venim cu o zi înainte sau în ziua că e urgent.  

Domnul primar Barbu Nicolae: De ce are un caracter de urgenţă? Şi aş vrea să mai 

explic odată. 

Domnul consilier Bălănean Viorel: Vreau să vă spun că nu am comentat şi nu 

comentez şi nu voi vota împotrivă, dar vreau să vă spun că ar trebui să ne pregătim, să nu 

mai fim luaţi aşa pe nepregătite. 

Domnul primar Barbu Nicolae: La următoarea şedinţă ordinară, vom face hârtii ca 

domnul Vucă să iasă din toate, va fi înlocuit din toate comisiile şi comitetele din care a 

făcut parte. Problema se pune că este foarte urgentă aceasta, este demarată procedura de 

licitaţie pentru concesionarea serviciului public, nu are cine să mai semneze hârtiile în 

calitate de preşedinte, de aceea a fost trecută ca şi urgenţă pe ordinea de zi. Nu avea sens 

mâine să vă chem la o extraordinară şi să vă spun că trebuie să-l trecem pe domnul Vucă 

în urgenţă ca să respectăm toată procedura. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Domnule primar, era…. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Este greşeala Compartimentului Administraţie 

Publică, trebuia să vă cheme cu 5 minute mai devreme şi nu era nici o problemă. 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: E nulă hotărârea fără comisii. Să luăm o pauză 

pentru deliberare. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Să luăm o pauză de 10 minute şi 

comisiile să delibereze. 

Se ia pauză de 10 minute. 

După pauză se reiau lucrările şedinţei. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei de servicii publice. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Comisia de servicii publice a acordat 

aviz favorabil.  
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Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun 

la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În 

unanimitate de voturi hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 4: proiect de hotărâre privind aprobarea Actului adiţional nr.2 la 

Contractul de delegare de gestiune nr.7429 din data de 29 martie 2014, cu 

Societatea Comercială Întreţinerea Peisagistică a Spaţiilor Verzi S.A. Giurgiu 
 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei de servicii publice. 

Domnul consilier Cepraga Cornel Sorin: Comisia de servicii publice a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun 

la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În 

unanimitate de voturi hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 5: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării unui sprijin financiar 

în sumă de 9.300 lei, Asociaţiei 22 DECEMBRIE Giurgiu 
 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement:  Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun 

la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În 

unanimitate de voturi hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 6: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării unui sprijin financiar 

în sumă de 4.000 lei, Asociaţiei „Mozaic Instruments Art”  
 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement:  Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun 

la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În 

unanimitate de voturi hotărârea a fost aprobată. 
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Punctul 7: proiect de hotărâre privind acordarea unui sprijin financiar în 

valoare de 1.000 lei domnului Mirel Matei 
 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement:  Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun 

la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În 

unanimitate de voturi hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 8: proiect de hotărâre privind aprobarea modificării Anexei la 

Hotărârea Consiliului Local nr.204 din data de 30 august 2012 privind numirea 

reprezentanţilor Consiliului Local al Municipiului Giurgiu, în Consiliile de 

Administraţie şi în Comisiile de Evaluare şi asigurarea calităţii educaţiei, ale 

unităţilor de învăţământ preuniversitar de stat din Municipiul Giurgiu  
 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Discuţii? 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Nu particip la vot. 

Domnul consilier Badea Ionuţ Mugurel: Pentru poziţia nr.17 – Şcoala gimnazială 

Marin Voiculescu propun pe domnul consilier Gâdea Gheorghe. 

Domnul secretar Roşu Petre: Trebuie să se retragă cineva din cei 3. 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: La 17 se adaugă. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Haideţi să o luăm de la început, la poziţia 4 se 

retrage din cei 3. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel:  Badea Ionuţ, Ilie Clement şi Dinu 

Ionel. 

Domnul secretar Roşu Petre: Unul din ei trebuie să se retragă. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Mă retrag eu. 

Domnul secretar Roşu Petre: La poziţia 7 – Pârlea Victor, Marian Măroiu. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Mă retrag eu. 

Domnul secretar Roşu Petre: La poziţia 11 – Gâdea Gheorghe, Gărgărea Dumitru. 

Domnul consilier Gărgărea Dumitru: Mă retrag eu. 

Domnul secretar Roşu Petre: La poziţia 12 – Şcoala 3 – Ciobanu George şi Preda 

Daniela. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Mă retrag eu. 

Domnul secretar Roşu Petre: La poziţia 14 – Şcoala 5 – Truică Liliana şi Gărgărea 

Dumitru. 

Domnul consilier Gărgărea Dumitru: Mă retrag eu. 

Domnul secretar Roşu Petre: La poziţia 15 – Ciulacu Mirela şi Truică Liliana. 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Mă retrag eu. 
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Domnul secretar Roşu Petre: La poziţia 25 se numeşte. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Faceţi o nominalizare. 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Propun pe domnul Dinu Ionel. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Nu. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Propun pe doamna doctor Dinu. 

Domnul secretar Roşu Petre: Doamna Dinu sunteţi de acord? 

Doamna consilier Dinu Cristina Elena: Da. 

Domnul secretar Roşu Petre: La poziţia 26 se numeşte. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Numiţi pe cineva la Şcoala Specială nr.1. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Propun pe doamna Preda Petronela. 

Domnul secretar Roşu Petre: La poziţia 27 se numeşte. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Domnului Dinu i-am găsit la Clubul Sportiv Şcolar 

Giurgiu. 

Domnul secretar Roşu Petre: La poziţia 28 se numeşte. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Propun pe domnul Cioacă Ionuţ. 

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Nu mai vreau să fac parte, am două şi îmi ajung. 

Domnul secretar Roşu Petre: Aici trebuie numiţi doi. 

Domnul consilier Ilie Clement: Propun pe domnul Bălănean Viorel. 

Doamna consilier Dinu Cristina Elena: Pe domnul Velicu că a ieşit din toate 

comisiile. 

Domnul secretar Roşu Petre: S-au făcut următoarele propuneri: 

- La poziţia nr.4 – Liceul Tehnologic Ion Barbu, se retrage domnul consilier Dinu 

Ionel; 

- La poziţia nr.7 – Liceul Tehnologic, se retrage domnul consilier Măroiu Marian;  

- La poziţia nr.11 – Şcoala Gimnazială Mircea cel Bătrân, se retrage domnul 

Gărgărea Dumitru; 

- La poziţia nr.12 – Şcoala Gimnazială nr.3, se retrage domnul consilier Ciobanu 

George Daniel; 

- La poziţia nr.14 – Şcoala Gimnazială nr.5, se retrage domnul Gărgărea 

Dumitru; 

- La poziţia nr.15 – Şcoala Gimnazială Savin Popescu, se retrage doamna 

consilier Ciulacu Mirela; 

- La poziţia nr.17 – Şcoala Gimnazială Academician Marin Voiculescu, se 

numeşte domnul consilier Gâdea Gheorghe; 

- La poziţia nr.25 – Şcoala Postliceal Sanitară Giurgiu, se numeşte doamna 

consilier Dinu Cristina Elena; 

- La poziţia nr.26 – Şcoala Specială nr.1 Giurgiu, se numeşte doamna consilier 

Preda Petronela Daniela; 

- La poziţia nr.27 – Clubul Sportiv Şcolar Giurgiu, se numeşte domnul consilier 

Dinu Ionel; 

- La poziţia nr.28 – Palatul Copiilor Giurgiu, se numeşte domnul consilier Velicu 

Florian şi domnul consilier Bălănean Viorel. 
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Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Alte discuţii? Dacă nu mai sunt discuţii, 

supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În 

unanimitate de voturi hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 9: proiect de hotărâre privind aprobarea transferului mobilierului şcolar 

din patrimoniul Municipiului Giurgiu către Colegiul Naţional „Ion Maiorescu” 

Giurgiu 
 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement:  Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun 

la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În 

unanimitate de voturi hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 10: proiect de hotărâre privind aprobarea modificării tarifelor pentru 

prestările de servicii - spaţii verzi, parcuri şi peisagistică, practicate de Societatea 

Comercială Întreţinerea Peisagistică a Spaţiilor Verzi S.A. Giurgiu  
 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei de servicii publice. 

Domnul consilier Cepraga Cornel Sorin: Comisia de servicii publice a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Discuţii? 

Domnul consilier Bălănean Viorel: Trebuie să fac o remarcă: este pentru prima 

dată când văd şi eu că scad tarifele. Probabil e un moment istoric. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Suntem în România lucrului bine făcut. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Alte discuţii? Dacă nu mai sunt discuţii, 

supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În 

unanimitate de voturi hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 11: proiect de hotărâre privind aprobarea alocării sumei de 5.600 lei, 

necesară organizării activităţilor dedicate zilei de „1 Decembrie – Ziua Naţională 

a Românie” în Municipiul Giurgiu 
 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei juridice. 
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Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun 

la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În 

unanimitate de voturi hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 12: proiect de hotărâre privind aprobarea înfiinţării unei structuri 

artistice Corul „Harfa Dunării” în cadrul Centrului Cultural Local „Ion Vinea” 

Giurgiu 
 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement:  Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun 

la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În 

unanimitate de voturi hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 13: proiect de hotărâre privind aprobarea modificării Contractului de 

concesiune nr.9.930 din data de 30 septembrie 1996, încheiat între Municipiul 

Giurgiu şi Ministerul Justiţiei - Tribunalul Giurgiu 
 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun 

la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În 

unanimitate de voturi hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 14: proiect de hotărâre privind aprobarea prelungirii duratei 

Contractului de asociaţiune în participaţiune nr.8.921/2007, încheiat între 

Municipiul Giurgiu şi Societatea Comercială TIPOGRAFIA KRONOS S.R.L 

Giurgiu 
 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei de buget-finanţe. 
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Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Discuţii? 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Domnule primar, aici nu e nici o 

problemă de a face bani mai mulţi la Primărie sau alte activităţi. E vorba de aspectul 

acestei clădiri. Rugămintea mea este să se analizeze ce responsabilităţi avea această 

societate comercială, ce responsabilităţi avea Primăria, să se ia măsuri vis-a-vis de 

degradarea acestei clădiri, sunt foarte multe geamuri sparte, distruse. E o activitate acolo 

care nu face bine acestei clădiri şi eu zic că din punctul acesta de vedere nu sunt cheltuieli 

foarte mari vis-a-vis de reabilitarea acestei clădiri. Cum arată? Arată jalnic, ca o clădire 

abandonată, lipsită de interes şi de ceva. Trebuie văzut ce facem cu această clădire. O mai 

ţinem, nu o mai ţinem, o dărâmăm, nu o dărâmăm. Să vedem ce se întâmplă, dar nu o 

lăsăm să se degradeze în forma asta. Cineva care răspunde de patrimoniu să….  

Domnul primar Barbu Nicolae: Da, am răspuns pentru această solicitare a dvs.. 

Ştiţi că în urmă cu un an şi jumătate am venit în faţa dvs. şi doream să oferim acest spaţiu 

Incubatorului de Afaceri. În momentul când s-au dus şi au făcut o expertiză şi-au dat 

seama că toţi banii din Incubator ar fi trebuit să se ducă către renovarea şi refacerea acelei 

clădiri. Faptul că tot prelungim acest contract de asociere rezultă dintr-un singur aspect: 

dacă nu am mai face acel contract de asociere într-o lună ar dispărea tot, s-ar fura bucată 

cu bucată. Măcar omul acela care lucrează într-o parte mică are grijă şi are o pază să nu 

se fure. În al doilea rând tot încercăm să preluăm şi sper să apară Hotărârea de Guvern de 

preluare a palatului administrativ al Prefecturii de la Alei pentru a găsi o oportunitate să 

mutăm Direcţia de Evidenţă a Populaţiei care se află în spatele acestei clădiri s-o mutăm 

la Alei în clădirea Prefecturii vechi. De abia atunci gândim pe un proiect european sau pe 

o formă de a face ceva pentru, nu avem o gândire în acest moment. Dar, a se apuca 

Primăria în acest moment să facă investiţii în acea clădire, chit şi pentru a o conserva, 

trebuie foarte mulţi bani. Eu am intrat înăuntru şi cu investitorii am intrat şi cu cei de la 

Incubator când au dorit la vremea respectivă. Toată structura din acoperiş e din lemn, din 

lemn destul de vechi, este o hală foarte mare şi nu are stâlpi de susţinere şi drept urmare, 

ne-am declinat în faza aceasta posibilitatea de a face o investiţie în acea clădire, chit şi 

pentru a o consolida. În acest moment nu avem o soluţie, executivul nu are o soluţie 

fiindcă nu are nici banii necesari. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Domnule primar, eu cred că nu necesită 

un efort foarte mare vis-a-vis de partea de aspect exterior, geamurile de pus pe poziţie. 

Nu e o cheltuială enorm de mare ca să dea aspectul clădirii. Cum arată în momentul de 

faţă arată ca o clădire abandonată, fără nici un rost, fără nici un Dumnezeu.  

Domnul primar Barbu Nicolae: Am înţeles solicitarea dvs.. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Cine va lua acea clădire şi o va folosi 

într-un scop economic, sigur va trebui să bage şi bani în reabilitarea acelei clădiri.  

Domnul primar Barbu Nicolae: Teamă îmi este că dacă va lua cineva, va lua ca să 

demoleze şi să ridice. Să vedem, după ce vom finaliza proiectul privind părculeţul de la 

Tipografie  şi este scos la licitaţie, urmează să înceapă lucrarea, va lua şi o decizie privind 

aspectul exterior al clădirii dar nu rezolvăm problema pentru că o faci frumoasă la 

exterior şi înăuntru e putredă. 
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Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Alte discuţii? Dacă nu mai sunt discuţii, 

supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În 

unanimitate de voturi hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 15: proiect de hotărâre privind aprobarea prelungirii valabilităţii 

contractelor de închiriere pentru Căminul D, şoseaua Sloboziei, situat în 

Municipiului Giurgiu 
 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Discuţii? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Eu aş avea o singură discuţie. Este vorba de 

prelungirea doar pe 6 luni a contractelor de închiriere pentru căminul D. Cu toţii ştiţi că 

avem un referat şi un raport de expertiză. Pentru căminul C deja este evacuat şi suntem în 

fază finală a procedurilor de licitaţie pentru demolare. Căminul D va avea aceeaşi soartă 

de anul viitor. Noi am prelungit doar pentru 6 luni, vom face încă o analiză a persoanelor 

care locuiesc încă în căminul D. Am trimis către Ministerul Dezvoltării Publice 

Regionale şi Administrarea Teritoriului, am trimis o solicitare către A.N.L. de a face 

locuinţe pentru romi prin programul „locuinţe pentru romi”. Vor fi locuinţe individuale, 

căsuţe, drept urmare, zona aceea după ce va fi igienizată, dărâmat şi căminul D care nu 

prezintă o garanţie privind funcţionarea ca şi cămin de locuinţe, credem că într-un viitor 

nu foarte îndepărtat va căpăta aspectul unei zone verzi, unui părculeţ pentru copii, o zonă 

care să schimbe imaginea cartierului respectiv. În faza aceasta am prelungit doar pentru 6 

luni. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Mulţumesc! Alte discuţii? Dacă nu mai 

sunt discuţii, supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? 

Abţineri? În unanimitate de voturi hotărârea a fost aprobată.  

 

Punctul 16: proiect de hotărâre privind aprobarea modificării Hotărârii 

Consiliului Local nr.266 din data de 21 august 2014 
 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru:  Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun 

la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În 

unanimitate de voturi hotărârea a fost aprobată. 
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Punctul 17: proiect de hotărâre privind aprobarea alipirii unor terenuri situate 

în intravilanul Municipiului Giurgiu 
 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun 

la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În 

unanimitate de voturi hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 18: proiect de hotărâre privind aprobarea modificării Contractului de 

închiriere nr.18.819 din data de 27 iunie 2014, încheiat între Municipiul Giurgiu 

şi Şcoala Postliceală Sanitară Giurgiu 
 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun 

la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În 

unanimitate de voturi hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 19: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării avizului de principiu 

în vederea întocmirii studiului de oportunitate şi caietului de sarcini necesare 

organizării proceduri de concesionare prin licitaţie publică a terenului în 

suprafaţă de 350,00 mp., situat în Municipiul Giurgiu 
 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei de urbanism. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Comisia de urbanism a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Discuţii? 

Domnul consilier Bălănean Viorel: O să vă cer ca aceşti 350 m.p. să-i folosim la 

construcţia Centrului Info Turism ca să nu-l mai construim în parc, care şi aşa a rămas 

puţin spaţiu verde. Şi nu zic că nu e bine, e foarte să avem locuri de joacă pentru copii, 

dar dacă mai facem acolo şi Centrul Info Turism o să avem tot mai puţine spaţii verzi în 

situaţia în care acest parc este supra aglomerat. Toată lumea vine acolo, nu se duce nici la 

Steaua Dunării, nu se duce nici la Parcul Elevilor. Atât am avut de spus. 
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Domnul primar Barbu Nicolae: Aş vrea să vă dau un răspuns la poziţia dvs., nu se 

mai poate. Este proiect în derulare, noi am trimis şi amplasarea, am semnat şi contractul 

de finanţare, am semnat toate hârtiile. A veni acum, după ce trebuie să selectăm firma 

care trebuie să facă investiţia e deja prea târziu. Locul acela în care se va face spaţiul de 

Info Turism să ştiţi că nu ocupă din spaţiul verde, este amplasat lângă fosta casierie a 

Enel-ului, într-un colţ în care nu împiedică cu nimic, va avea acces şi de pe trotuar şi din 

parc. Este un loc pe care poţi să-l identifici şi să-i spui acolo este Info Turism-ul, dacă-i 

trimiţi în spatele unităţii militare ca să se informeze ce are de vizitat în Giurgiu, e ca un 

obiectiv care e născut mort. 

Domnul consilier Bălănean Viorel: Nu mi se pare normal să risipim atâta din ceea 

ce avem. Eu vreau să vă spun că în momentul în care am concesionat , înapoi nu putem 

lua decât mică o despăgubire, aşa că încă o dată vă rog să renunţăm la acest proiect. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Sunteţi pentru crearea de locuri de muncă? Sunteţi 

pentru crearea de investiţii în oraş? 

Domnul consilier Bălănean Viorel: Sunt pentru crearea locului de muncă în 

economia reală, nu sunt pentru crearea de locuri de muncă de vânzători. Se crează 5 

locuri aici şi se desfiinţează 10 în cealaltă parte. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Alte discuţii? 

Domnul consilier Dinu Ionel: Nu vreau să-l supăr pe prietenul meu, am o stimă şi 

un respect faţă de dânsul, îl apreciez din toate punctele de vedere, dar trebuie să ţină cont 

că astăzi nu o să fiu de acord cu dânsul, atâta timp cât documentaţia este aprobată şi mai 

ales partea de finanţare. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Alte discuţii? Dacă nu mai sunt discuţii, 

supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 12 voturi pentru. 

Împotrivă? 2 voturi împotrivă (domnul Bălănean Viorel şi domnul Pârlea Victor 

Constantin). Abţineri? 5 abţineri (doamna Truică Liliana, doamna Dinu Elena, domnul 

Spoială Slav Gheorghe, doamna Ciulacu Mirela, domnul Ciobanu George Daniel). 

 

Punctul 20: proiect de hotărâre privind aprobarea studiului de oportunitate şi 

caietului de sarcini şi instrucţiunilor pentru organizarea şi desfăşurarea 

procedurii de concesionare prin licitaţie publică a terenului în suprafaţă de 

1.814,00 mp., situat în Municipiul Giurgiu 
 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei de urbanism. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Comisia de urbanism a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun 

la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 17 voturi pentru. Împotrivă? 1 vot 
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împotrivă (domnul Bălănean Viorel). Abţineri? 1 abţinere (domnul Ciobanu George 

Daniel). 

 

Punctul 21: proiect de hotărâre privind aprobarea studiului de oportunitate şi 

caietului de sarcini şi instrucţiunilor pentru organizarea şi desfăşurarea 

procedurii de concesionare prin licitaţie publică a terenului în suprafaţă de 

3.000,00 mp., situat în Municipiul Giurgiu 
 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei de urbanism. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Comisia de urbanism a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Discuţii? 

Domnul consilier Bălănean Viorel: Aşa cu titlu informativ, nu o să încerc eu să 

determin votul la colegi, aş vrea să ştiu dacă totuşi nu s-ar fi putut schimba 

amplasamentul oferit posibililor investitori cu terenul adiacent Tracum-ului, acolo unde 

noi ne-am asociat în participaţiune cu firma Eco Gen care ar fi trebuit să pună de vreun an 

în funcţiune două grupuri în cogenerare pe biomasă. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Da, eu am să vă spun, îi mai aşteptăm foarte puţin, 

e vorba să se modifice un pic legislaţia privind certificatele verzi. Toate investiţiile în 

energie şi în cogenerare şi energie verde s-au stopat la nivel naţional, dat fiind hotărârea 

de anul trecut privind nesusţinerea financiară decât a unui număr limitat de certificate 

verzi. Se consideră că vor găsi, fie altă formă de finanţare, altă formă de susţinere sau la 

nivel naţional, având în vedere ce se întâmplă privind criza din Ucraina şi Rusia, dar şi 

noul tratat de la Paris care completează tratatul de la Kioto privind emisia de CO2 până la 

20%. Până la 20% era până în 2020, acum s-a dus până la 30% până în 2030. Implică 

eforturi foarte mari, s-ar putea ca şi politica naţională să sufere modificări în acest sens. 

Toate firmele aşteaptă această modificare, drept urmare, mi-e greu să iau o decizie în 

acest moment de a anula acel contract de asociere. 

Terenul acesta de 3.000 de metri se învecinează cu cel de 1.800 care a fost mai 

dinainte, vor fi două spaţii pentru vânzare utilaje agricole şi unul lângă celălalt. Sunt două 

domenii, sunt la şosea principală, sunt în zona industrială a oraşului, nu sunt învecinate cu 

zona de locuinţe. Eu zic că a fost o gândire. 

Faptul că sunt anumiţi pomi în zona respectivă, tot timpul am în calcul de a reface 

şi a ajunge la obligaţia pe care municipalitatea o are de respectat de 25 de mp suprafaţă 

verde pe locuitor. Nu avem decât două variante: fie să mărim suprafaţa, fie să scadă 

populaţia, altfel nu vom ajunge niciodată la 25 de mp de suprafaţă verde pe cap de 

locuitor. În proiectul privind portul trimodal, tot terenul de la podul Bizets şi până la acea 

hală care se va construi feriboat, unde e zona feriboat, va fi o zonă verde, o zonă de parc, 



 18 

o zonă de relaxare, o zonă de plimbare cu bicicletele. Deci, vom lua uşor, uşor, să găsim 

zone în care să amenajăm. 

Acolo unde este, pe şoseaua Bucureşti, este o zonă cu creştere spontană a unor 

pomi. Au fost puşi nişte salcâmi, uşor, uşor or să ajungă şi aceştia la durata lor biologică 

de viaţă. Nu cred că implică o pierdere foarte mare, mai ales că el nu era trecut în 

inventarul verde al municipiului. Toată zona aceea dacă ar fi fost trecută în inventarul 

verde nu aveam acum discuţie pe aşa ceva. Este o zonă care nu este luată în calcul la 

stabilirea suprafeţei minime de spaţiu verde pe cap de locuitor. Deci, nu avem acea 

posibilitate să mutăm dincolo, dacă am fi avut, credeţi-mă că…. Să ştiţi că la ora actuală 

Primăria municipiului Giurgiu duce lipsă foarte mare de locuri sau de terenuri pentru 

investitorii care vin. O să finalizez acea gândire pe care am avut-o cu Zona Liberă fiindcă 

acolo este zona în care vrem să dezvoltăm industrial oraşul. Să vedem acum, dacă în noua 

conjunctură politică vom găsi înţelegere să închidem Zona Liberă şi s-o transformăm într-

o zonă de dezvoltare industrială care să ne permită să oferim terenuri investitorilor care 

vor să vină în oraş. E o problemă foarte mare. Să ştiţi că am cerut Compartimentului 

Patrimoniu să-mi pună la dispoziţie toate terenurile disponibile ale Primăriei şi să vedem 

câte dintre ele au şi utilităţi, pentru că dacă vrei să aduci un investitor trebuie să-i dai şi 

terenuri cu utilităţi, altfel se duce în altă parte unde găseşte terenuri cu toate facilităţile 

respective. 

Domnul consilier Bălănean Viorel: Cei 4.800 fac 0,1 pe cap de locuitor. Acea zonă 

a crescut singură. Nu aş fi pus această problemă dacă nu aş fi citit  planul zonelor verzi. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Aş vrea să rămâneţi cu ideea că nu tăiem acolo 

unde e zonă verde care este înregistrată, deci nici măcar 0,1 acela, nu intră. Calculele pe 

care noi le transmitem către autoritatea de mediu, acea zonă nu intră ca zonă verde ca s-o 

ia în considerare pentru că nu este trecută. Ea nu este intabulată ca zonă verde.  

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Alte discuţii? Dacă nu mai sunt discuţii, 

supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 18 voturi pentru. 

Împotrivă? Abţineri? 1 abţinere (domnul Bălănean Viorel). 

 

Punctul 22: proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării unui teren aferent 

construcţiei, situat în Municipiul Giurgiu, strada Nicolae Titulescu, nr.2  
 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun 

la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În 

unanimitate de voturi hotărârea a fost aprobată. 
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Punctul 23: proiect de hotărâre privind aprobarea suplimentării Bugetului local 

de venituri şi cheltuieli pe anul 2014 şi rectificarea Listei de investiţii aferente  
 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Discuţii? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Eu aş avea o discuţie aici. Pentru faptul că la 

începutul anului am fost puşi în ipostaza şi forţaţi prin Hotărâre de Guvern, efectiv de a 

suporta 25% din salariile însoţitorilor persoanelor cu dizabilităţi fără să ni se pună în 

contrabalansare şi sursele de unde să luăm acele sume. La nivelul municipiului Giurgiu 

aceste sume se ridică la 5,5 miliarde lunar. Sunt 700 şi ceva de  însoţitori ai persoanelor cu 

dizabilităţi, 100 şi ceva au carte de muncă, ceilalţi nu au carte de muncă. Deci, este o 

presiune foarte mare pe bugetul local de a asigura surse de finanţare în sumă de aproape 

17 miliarde pentru plata acestor însoţitori. În luna septembrie s-a modificat legea în 

sensul că administraţiile locale vor suporta doar 10%, 90% va suporta statul.  Numai că 

ea funcţionează doar din luna octombrie, noiembrie şi decembrie, deci, doar pentru cele 3 

luni trebuie să mai primim nişte bani de la bugetul de stat. 

Le-am spus tuturor care sunt în situaţia aceasta, celor 700 de însoţitori că dacă până 

pe 14 noiembrie nu vom primi aceşti bani de la guvern prin rectificări bugetare, în prima 

şedinţă ordinară vom supune pe ordinea de zi această modificare. Este cuprinsă şi această  

sumă, vom acorda 5,5 miliarde din sursele Primăriei pentru plata însoţitorilor persoanelor 

cu dizabilităţi. Să vedem următoarele, de unde vom mai plăti aceste sume până la sfârşitul 

anului. Eu sper că pâna la sfârşitul anului, păstrând bunele obicieuri cu care am fost 

obişnuiţi în ultimii ani, vom primi aceşti bani ca sume de echilibrare de la bugetul statului 

până la sfârşitul anului. Să sperăm că şi în România lucrului bine făcut vom primi aceşti 

bani. 

Doamna consilier Dinu Elena Cristina: Guvernul e acelaşi. 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Să înţeleg că există posibilitatea efectuării plăţii 

la zi? 

Domnul primar Barbu Nicolae: În acest moment plătim o lună. Am zis că având în 

vedere ceea ce s-a întâmplat în fiecare an, că în luna decembrie am primit prin rectificare 

toate sumele de plată, aşa am primit şi în 2012 şi în 2013. Eu zic că păstrând bunele 

obiceiuri vom primi şi în 2014. 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Este problema pe care eu vroiam s-o ridic la 

„Diverse”. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Am ridicat-o, ştiam. Mai am o rugăminte: s-a 

terminat campania, vreau, în general, vorbesc tuturor şi politic şi nepolitic, vreau să nu 

politizăm suferinţa oamenilor. 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Nu, nu, dar trebuie expusă. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu, nu, eu le-am expus-o. Dacă vă uitaţi pe site-ul 

Primăriei, am stabilit numai că tot mi-au venit diverse partide, mi-au venit prin faţa 

Primăriei, cu diverse televiziuni, că nu vrea primarul, că… V-am explicat, dvs. sunteţi cei 
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care ştiţi exact situaţia în Consiliul Local, puteţi merge să spuneţi: da oameni buni 

aprobăm, exact cum am aprobat acum o lună. 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Sunt mulţi oameni aflaţi în nevoie care nu au 

acces la internet, trebuie să vedem şi acest aspect. Eu mă întâlnesc zilnic cu persoane pe 

stradă, sunt oprită şi mi se expune această problemă pe care eu am vrut să v-o aduc la 

cunoştinţă. Eram convinsă că o ştiaţi. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Ştiam şi am să vă spun un singur lucru pentru 

ştiinţa dvs., sunt ferm convins că nu ştiaţi, când am preluat mandatul de primar erau 7 

luni restanţă. 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Nu trebuie să se perpetueze situaţia, trebuie 

rezolvată şi atât. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Alte discuţii? Dacă nu mai sunt discuţii, 

supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În 

unanimitate de voturi hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 24: proiect de hotărâre privind aprobarea suplimentării Bugetului 

centralizat al instituţiilor publice finanţate integral sau parţial din venituri 

proprii şi subvenţii pe anul 2014 
 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun 

la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În 

unanimitate de voturi hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 25: proiect de hotărâre privind aprobarea alocării sumei de 160.000 lei, 

în vederea procurării cadourilor de Crăciun pentru preşcolarii şi elevii din 

Municipiul Giurgiu 
 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement:  Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun 

la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În 

unanimitate de voturi hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 26: proiect de hotărâre privind aprobarea studiului de oportunitate şi 

caietului de sarcini şi instrucţiunilor pentru organizarea şi desfăşurarea 

procedurii de concesionare prin licitaţie publică a terenului în suprafaţă de 

21,00 mp., situat în municipiul Giurgiu 
 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei juridice. 
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Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei de urbanism. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Comisia de urbanism a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun 

la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În 

unanimitate de voturi hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 27: proiect de hotărâre privind aprobarea Listei de priorităţi şi Listei 

pentru repartizarea locuinţelor realizate de către Agenţia Naţională pentru 

Locuinţe 
 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Discuţii? 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Avem aici la material lista aşa cum a ieşit ea în 

urma analizei comisiei formată din 13 persoane. Bineînţeles că noi aprobăm acum lista 

brută, urmează să fie definitivată în funcţie de cum persoanele respective îşi 

reactualizează dosarul sau dacă au intervenit modificări între timp. Avem deja informaţii 

că o serie de persoane şi-au cumpărat apartamente şi au şi declarat, unii au venit şi şi-au 

retras dosarul de pe ordinea de zi. Vom cere, am cerut deja la D.I.T. situaţia acestor 

persoane, cerem să vedem dacă persoanele respective sunt angajate şi dacă apar în 

Revisal pentru că ele au declarat aici şi au diverse adeverinţe unde lucrează. Aşa că în 

maxim două săptămâni de zile lista va fi actualizată în funcţie de cum îşi depune fiecare 

reactualizarea dosarului. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Noi ce aprobăm acum, o listă care o să 

fie modificată sau….? 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Lista nu este modificată, ea va respecta aceeaşi 

ordine, dar dacă o persoană se află de exemplu la nr.10, şi-a cumpărat casă între timp, va 

veni următorul loc în ordine. Această listă va fi valabilă până vom face din nou A.N.L. -

uri şi  vom face o altă repartiţie. Orice locuinţă pe A.N.L.-uri va beneficia de lista aceasta 

care este deja bătută în cuie de comisie. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Mulţumesc! Alte discuţii? 

Domnul consilier Bălănean Viorel: Am să iau cuvântul la acest punct. O întrebare 

venită din rândul cetăţenilor : domnilor, dvs. La Consiliul Local aprobaţi această listă, dar 

de ce o aprobaţi de vreme ce aţi aprobat o procedură? Dacă cineva e nemulţumit pe cine 

dă în judecată? Consiliul Local sau pe cine? Consiliul local e greu să-l dai, e ca şi sum ai 
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da Parlamentul României, dar, mă rog. Asta am vrut, e o întrebare la care eu nu am ştiut 

să răspund. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Această listă va ri ridicată pe site-ul Primăriei. 

Oricine poate să facă o contestaţie dacă nu se regăseşte pe listă sau crede că are un 

punctaj mai mare, comisia se va întruni şi va stabili. Pentru asta este Comisia aleasă de 

noi printr-o hotărâre de Consiliu. Sunt 13 persoane în comisie din toate serviciile 

Primăriei. 

Domnul consilier Bălănean Viorel: Probabil cetăţeanul era un cârcotaş. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Domnule primar, eu cred că aici trebuie 

procedat, aşa îmi amintesc că s-a procedat şi nu am avut nici un fel de probleme, să se 

aprobe listele finale. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Când domnule Spoială? Înainte de 2012? Eu zic să 

vă abţineţi. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Domnule primar, eu propun ca să se 

aprobe listele finale. Cei care rămân pe listă definitiv să-i aprobăm pe listă. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Da, domnule Spoială vă răspund şi chiar îmi place 

că mi-aţi ridicat o minge frumoasă la fileu. Nu vom aproba niciodată şi nu o să vin în faţa 

dvs. să aprobăm o listă finală, că altfel ne trezim cu persoane care au 45 de ani, care au 50 

de ani şi au primit A.N.L.-uri şi acum când au venit după 5 ani de zile ca să-şi 

prelungească, trebuie să fim puşi în situaţia să-i dăm în judecată şi să plece din 

apartament pentru că a încălcat legea. Consilierii nu au de unde să ştie lista finală care 

este şi ce condiţii şi ce criterii au avut. Ei aprobă o listă de la 1 la 428 de dosare valide, 

atât avem în acest moment. Mai avem încă 900 şi ceva de dosare care sunt incomplete, 

care au depăşit vârsta, care nu mai beneficiază sau nu o să mai beneficieze niciodată. 

Aprobăm aceste liste. În lista aceasta, primii 120 în condiţii normale beneficiază de 

această repartiţie. Dacă din primii 120 o persoană nu mai îndeplineşte condiţiile, nu de 

vârstă pentru că pe aceea au îndeplinit-o prin aprobarea listei finale, ci şi-a cumpărat între 

timp apartament, a plecat din localitate, nu mai are serviciu în localitate, sunt „n” condiţii 

de eligibilitate înainte de a se calcula punctajul. S-au modificat nişte date, pe care noi nu 

le avem în acest moment. Această listă după ce va veni, în lista aceasta numărul 1 să zic, 

cum a zis şi domnul viceprimar, la numărul 10 a dispărut, persoana aceea are casă, 

automat vine numărul 11 şi tot aşa mai departe. La sfârşit, dacă doriţi domnule consilier, 

o să vă fac o informare la ce număr am ajuns. Din cei 428, normal ar trebui să ne oprim la 

120, dar pentru faptul că foarte mulţi nu o să îndeplinească şi vă spun sigur, sunt aproape 

24 de persoane care nu or să îndeplinească condiţiile, din primii 150, dacă nu mă înşel. 

Noi i-am chemat cu documentele să-şi actualizeze, noi i-am chemat să-i vedem, noi i-am 

chemat să vedem dacă a apărut vreo modificare. Vor da o declaraţie pe propria 

răspundere în care vor spune: sub incidenţa declaraţiei în fals şi a răspunderii penale 

pentru declaraţia în fals declar, că în acest moment dosarul meu este aşa cum este şi nu 

are nici o altă problemă pe care trebuie s-o aducă în atenţia comisiei şi în baza acestei 

liste se vor face repartiţiile. Dvs. aprobaţi o listă de 428 de persoane şi primii 120, dar vă 

spun că nu vor fi aceia, sunt cel puţin 20 şi ceva de persoane care nu mai îndeplinesc 

condiţiile, altele decât vârsta. Adică nu mai au domiciliul în Giurgiu, nu mai au serviciu 

sau au locuinţă sau sunt plecaţi din ţară. 
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Domnul consilier Vladu Alexandru: Acelaşi lucru s-a întâmplat şi data trecută. 

Când am aprobat lista am avut 55 de apartamente, iar în final s-a ajuns la numărul 78. 

Doamna consilier Dinu Elena Cristina: Dacă această listă este doar o listă care 

cuprinde dosarele valide în urma analizei comisiei, să nu o mai numim listă de priorităţi. 

Listă de priorităţi înseamnă că deja am prioritizat şi deja am…. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Astea sunt, de la 1 la 428. 

Doamna consilier Dinu Elena Cristina:  Avem o listă cu 400 de persoane ale căror 

dosare îndeplinesc condiţiile legale şi care urmează a fi analizate. Eu am văzut una cu 400 

la anexa 1, că vorbesc de anexa 1, de art.1. E una cu 420, haideţi să, pentru că aceasta nu 

este lista finală din câte înţeleg, doar în urma unei analize a dosarelor am stabilit numărul 

de persoane care îndeplinesc acest criteriu. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Vă deranjează cuvântul prioritate? 

Doamna consilier Dinu Elena Cristina: Da. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Sunt aşezate după o prioritate, după punctaj. 

Doamna consilier Dinu Elena Cristina: Ele sunt aşezate în ordinea primirii 

probabil. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu, nu, sunt analizate în funcţie de punctaj, dacă 

observaţi au în dreapta un punctaj. Este o prioritate după punctaj. 

Doamna consilier Dinu Elena Cristina: Da, mă rog. 

Domnul primar Barbu Nicolae: E o prioritate, ei se iau de la 1 la 120, după punctaj 

în ordine descrescătoare. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Să-l întrebăm pe domnul Trăistaru că 

poate…. 

Domnul Trăistaru Cristian: Dacă îmi permiteţi o precizare, tot ce v-a prezentat şi 

domnul vice şi domnul primar, este vorba doar de aplicarea legii nr.152/1998 şi a 

normelor metodologice, plus că aţi aprobat tot dvs. sau vechiul Consiliu, a aprobat o 

hotărâre privind aceste criterii de ierarhizare şi modalitatea efectivă de punctare şi 

aprobarea acestei liste. Lista se aprobă de către dvs., iar în funcţie de listă noi îi chemăm, 

exact cum vi s-a spus. Nu este un moft al nostru. 

Doamna consilier Dinu Elena Cristina: Se analizează, nu? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu le mai analizăm, s-au analizat. 

Domnul Trăistaru Cristian: S-au analizat. Îşi reconfirmă dosarul fiecare. 

Doamna consilier Dinu Elena Cristina: Asta vă spun şi la reconfirmarea dosarului, 

s-ar putea ca unii dintre cei pe care i-aţi analizaţi să nu se mai încadreze. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Lasă locul următorului, el iese afară. 

Domnul Trăistaru Cristian: Nu poţi să-i chemi atâta timp cât nu este un act 

aprobat. Noi nu putem să luăm act şi nu putem să-i chemăm şi să mergem la etapa a doua 

până dvs. nu aţi aprobat această listă. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Se face o selecţie din punct de vedere al legalităţii, 

nu al punctajului, punctajul s-a făcut. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Domnule primar, la acest subiect, eu v-

am spus un singur lucru: domne, avem o listă finală pe care să o aduceţi dvs. după ce 

faceţi analiza la tot ce e, ca activitate şi veniţi cu lista finală la noi şi spuneţi, domne din 

cei 400 sau 800 de solicitări, iată că  avem 120 care se încadrează. Asta e lista definitivă 
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care v-o propun vouă să acordaţi apartamente sau garsoniere. În condiţiile în care noi 

aprobăm global şi dvs. de acolo veţi stabili că acela e aşa, acela e aşa sau îl respingem pe 

acela, pe acela îl ţinem, eu nu ştiu ca sens, ce sens mai are să aprobăm acest lucru în 

condiţiile în care noi nu avem o aprobare a listei finale. Noi trebuie să vedem cu ce listă 

veniţi dvs. şi pe aia s-o aprobăm. Eu aşa o văd. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Domnule Spoială, este o formă diferită de ce se 

făcea şi exemplele sunt nelimitate vis-a-vis de ce se făcea înainte. Unii şi care aveau 30 

de puncte intrau şi alţii care aveau 47 nu intrau. Noi venim cu o listă şi aprobăm lista de 

la 1 la 428. Mâine după ce am dat 120, primii, după ce-i dăm afară din 130 şi ceva, pe cei 

care nu mai au dreptul legal, după ce am făcut, lista rămâne în continuare, pentru că după 

ce vom evacua încă vreo 20 şi ceva de apartamente ANL care sunt în diverse stadii de 

evacuare pentru că nu au plătit sau nu îndeplinesc condiţiile. În acest moment, la 5 ani de 

zile după ce s-au dat blocurile de aici de la Petre Ghelmez sau de la Mihai Viteazu şi sunt 

repartizate la data aprobării şi la data repartiţiei, sunt date unor persoane care nu 

îndeplineau condiţia de bază, vârsta şi aveau 45 de ani, 50 de ani şi li s-a dat ANL-uri, 

acum când vin la prelungire, nimeni din executivul Primăriei nu mai face referat că 

îndeplineşte condiţiile să primească în continuare. Drept urmare, acestora le-am trimis 

adrese, le-am trimis somaţii să elibereze întrucât încalcă legea. Mai sunt şi persoane care 

au primit ANL în ultimii 3-4 ani şi între timp şi-au mai cumpărat şi o casă şi iarăşi nu 

beneficiază şi am trimis la toate, nu pot să-i verific pe toţi, dar o să le trimit o adresă să-şi 

dea încă o declaraţie pe propria răspundere că nu au moşteniri, nu mai au case, nu mai au 

nimic. Că-i greu să-i verific, i-am verificat la Bucureşti, i-am verificat în Giurgiu şi în 

judeţ, e greu să verific într-o ţară întreagă unde şi-au cumpărat apartamente, la munte, la 

mare şi ce mai au. Persoane care au ANL-uri şi care având această reglementare expresă a 

legii că se acordă celor care nu au avut şi nu au în proprietate locuinţă. Drept urmare, a nu 

aproba decât o listă, după aceea trebuie să vin că mai am încă 3, încă 5, aprobăm o listă, 

următorii care beneficiază că ne ducem la 147, următorul 148 va beneficia cum avem un 

ANL eliberat i-l dăm la 148, cum avem un ANL eliberat îl dăm la 149 şi venim continuu. 

Nu o să vin tot timpul în faţa Consiliului, ei vor respcecta, cine nu respectă această ordine 

care dvs. aţi aprobat-o, răspunde dânsul. Adică dacă primarul, viceprimarii şi 

administraţia locală, dă un apartament altuia decât ar fi fost în lista aceasta, sub o alt 

criteriu, atunci e răspunderea noastră. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Domnule primar, mi se pare absolut 

corect şi firesc ca dvs. să veniţi cu o listă aici cu persoanele care le acordaţi acele 

apartamente. În final se va ajunge la o listă, la o nominalizare strictă, care -i numele şi 

prenumele persoanelor cărora lis-au stabilit. Acum, dacă din ăştia care sunt, 130, 150, 

180, s-au stabilit că sunt 2 sau 5 care nu îndeplinesc condiţiile, sigur, aceştia sunt excluşi 

şi vor veni în succesiune ceilalţi de acolo. Nu văd…. 

Domnul primar Barbu Nicolae: La următoarea şedinţă domnule consilier vă vom 

informa că până la 18 decembrie, sigur vom face şi repartiţiile. Deci, la următoarea 

şedinţă vă vom informa cu primii 120 care au beneficiat. 

Domnul consilier Bălănean Viorel: Există pericolul dacă nu aprobăm lista aceasta, 

ca un cetăţean care se apropie de 36 de ani să-şi piardă drepturile, după ce a aşteptat 

aproape 9-10 ani. 
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Domnul primar Barbu Nicolae: Dacă aştepta 10 ani, avea sigur. Acum prin această 

repartiţie s-a ajuns la 2011. Cei care şi-au depus cererile în 2011 sunt, sunt şi persoane 

care au 1-2 copii, au studii superioare, cei care sunt în 2011 să beneficieze. Deci, s-a 

ajuns la o diferenţă cam de 4 ani. 

Domnul consilier Cepraga Cornel Sorin: Am o propunere: eu am văzut anexa 2 

care face parte integrantă din hotărâre, da? Anexa 2 conţine primii 120. în condiţiile în 

care anexa 2 se modifică, mai venim cu o altă hotărâre de aprobare a modificărilor. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Nu se modifică nimic. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Anexa 2 se modifică. 

Domnul consilier Dinu Ionel: S-a ţinut cont şi de data în care s-a depus cererea? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Bineînţeles. 

Domnul secretar Roşu Petre: Asta a fost unul din criteriile de bază. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun 

la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 18 voturi pentru. Împotrivă? 

Abţineri? 1 abţinere (domnul Spoială Slav Gheorghe). 

 

Punctul 28: proiect de hotărâre privind propunerea ca ziua de 10 NOIEMBRIE 

să fie proclamată „ZI ISTORICĂ A MUNICIPIULUI GIURGIU” 
 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei de servicii publice. 

Domnul consilier Cepraga Cornel Sorin: Comisia de servicii publice a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Discuţii? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Domnule Păunesc, fiind iniţiatorul şi acestui punct 

de pe ordinea de zi, aş dori, dar foarte scurt. 

Domnul Păunescu Emil: Avem o zi a oraşului, ziua patronului spiritual Sf. 

Gheorghe, avem o dată a atestării documentare 23 septembrie 1403. Ceea ce am propus 

ţine de un unicat, noi suntem singurul oraş din România eliberat în ultima zi a primului 

război mondial de către armata franceză. Deci, ziua de 10 noiembrie 1918 este ziua 

eliberării oraşului Giurgiu în condiţiile în care la 11 noiembrie s-a făcut armistiţiul de la 

pompieri. Fiindcă suntem în perioada în care primul război mondial este comemorat de 

toată Europa. După cum cunoaşteţi în momentul acesta avem la muzeu o expoziţie 

realizată de Ambasada Franţei cu Arhivele Naţionale, iar la Muzeul Poliţiei  de Frontieră 

a fost inaugurată o expoziţie pusă la dispoziţie de Ambasada Cehiei, tot în legătură cu 

primul război mondial. Am vrut să subliniem faptul, în interesul oraşului nostru, a acestei 

unicităţi. Noi am fost decoraţi de către Republica Franceză cu crucea de război cu 

palmete, cea mai înaltă decoraţie militară a Franţei şi am primit titlul de oraş erou. Este 

singurul oraş din România distrus în primul război mondial, deci nu este o chestie 

pesimistă, este o chestie care vine în sprijinul imaginii oraşului nostru.  
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Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Mulţumim! Alte discuţii? Dacă nu mai 

sunt discuţii, supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? 

Abţineri? În unanimitate de voturi hotărârea a fost aprobată.  

 

Punctul 29: proiect de hotărâre privind aprobarea înlocuirii unui reprezentant al 

Consiliului Local al Municipiului Giurgiu în Adunarea Generală a Acţionarilor, 

la Societatea Comercială PAZĂ  PUBLICĂ GIURGIU S.A. 
 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei de servicii publice. 

Domnul consilier Cepraga Cornel Sorin: Comisia de servicii publice a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun 

la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În 

unanimitate de voturi hotărârea a fost aprobată. 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Aici fac o paranteză domnule primar, de ce nu 

mai apar pe tabletă materialele de la şedinţele anterioare? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Ba da, le găsiţi. 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Eu vă dau tableta şi nu o găsim decât pe ultima, 

întotdeauna. Şedinţa din 21.08.2014 nu apare. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Eu o am. Cei care aveţi probleme cu tabletele, 

veniţi la compartimentul It din cadrul Primăriei şi să vadă ce s-a întâmplat. 

 

Punctul 30: proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei de desfiinţare, 

casare şi valorificare a instalaţiei ,,FERRY BOAT” - construcţie specială 
 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei de urbanism. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Comisia de urbanism a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Discuţii? 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Domnule primar, aici, această 

documentaţie este o documentaţie ciudată în sensul că sunt băgate aici într-o formă foarte 

interesantă la început, fără nici o valoare, fără nimic şi practic în momentul de faţă nu se 

poate….. Aici e o problemă mai delicată vis-a-vis de acest punct şi e legată de licitaţia 

publică. Eu consider şi aşa cred că e şi corect să treacă la o altă formulare, să evite această 

treabă cu licitaţia publică. Eu aş zice aşa ca să păstreze art.1 integral, mai puţin 

valorificarea instalaţiei feriboat şi după aceea să treacă că valorificarea bunurilor rezultate 

din casarea acestui mijloc fix să se facă prin licitaţie publică. În cadrul preţului trebuie să 
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fie incluse toate cheltuielile care vor fi legate de, aici practic ar trebui păstrat art. 1, mai 

puţin valorificarea instalaţiei, scos cuvântul de valorificare a instalaţiei şi să adauge un 

articol că valorificarea se va efectua prin licitaţie publică, în cadrul preţului vor fi incluse 

toate cheltuielile legate de dezafectarea acestei instalaţii. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Domnule consilier, eu am înţeles, aş vrea să-l las 

pe domnul Trăistaru. 

Domnul Trăistaru Cristian: Exact cum v-am prezentat şi la celălalt punct totul se 

face legal, nu putem să trecem peste anumite etape. Este vorba de Ordonanţa 112 care 

spune procedura cum se valorificată, cum se casează. Oricum noi vom trece odată cu 

aprobarea acestei autorizaţii de desfiinţare se va face prin licitaţie, totul se va face 

conform legislaţiei în vigoare. Nu este nevoie să fie menţionat în proiectul de hotărâre ca 

noi să respectăm legea. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Cu ce deranjează că trecem expres că 

valorificarea se face prin licitaţie publică? 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Se poate completa art.1 în sensul  celor expuse 

de domnul Spoială. Păstrată forma articolului şi completată cu, nu modificată. 

Domnul Trăistaru Cristian: Aprobaţi doar documentaţia, nu aprobaţi valorificarea. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Nu aţi scris voi valorificarea? Vânzare, 

casare şi valorificare scrie. 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Nu se aprobă documentaţia. 

Domnul Trăistaru Cristian: Scrie, dvs. aprobaţi doar documentaţia, 

valorificarea..... 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Alo? Şi valorificarea e inclusă. 

Domnul Trăistaru Cristian: Nu, doar documentaţia, valorificarea se va face 

conform legislaţiei în vigoare, adică prin licitaţie publică. 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Nu se întâmplă nimic dacă se completează. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Am o rugăminte, aţi venit la comisia de, mie îmi 

pare rău că se ajunge aici, am văzut că v-aţi abţinut sau aţi spus, de ce nu mi-aţi venit în 

şedinţă, putem să o trecem şi acum. Dar pentru operativitate în viitor, veniţi de la comisii,  

la comisii spuneţi domnule mai treceţi trei vorbe aici. Comisia a zis să mai trecem asta, 

am aprobat şi a zis comisia şi am încheiat. Venim aici şi staţi aşa, că mai trebuie trei 

cuvinte, poate că ceilalţi consilieri care nu au studii juridice or să spună: domnule, eu ştiu, 

sunt de acord, nu sunt de acord, o fi bine, nu o fi bine, nu am avut timp, deci, asta vă 

spun. Pe viitor, sunteţi la comisii, orice problemă ridicată la comisie a fost însuşită de 

executiv şi trecută direct. Acum eu vreau să spun şi sunteţi jurişti în zona aceasta, sunt 

ferm convins că dvs. vreţi să fie bine şi aşa şi trebuie să fie. A trece mai mult decât spune 

legea sau să trecem şi să aruncăm legea în hotărâre, nu e nici o problemă să o trecem aici. 

Dvs. spuneţi, dar cu subiect şi predicat: se aprobă documentaţia de desfiinţare, casare şi 

valorificare a instalaţiei – construcţiei speciale, în stare.... 

Domnul consilier Măroiu Marian: Haideţi să trecem mai departe, la aprobare, aşa 

cum este! 

Domnul consilier Bălănean Viorel: Aş avea şi eu o problemă de ridicat. Profit de 

prezenţa domnului Păunescu şi din ce mai ştiu şi eu, de obicei se face descărcare, ăsta e 

un sit industrial şi fiindcă am ajuns la etapa aceasta de ştergere de pe faţa pământului, să 
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zic aşa, poate că ar fi bine să sprijinim prin muzeu un material care să prezinte acest 

obiectiv care acum îl casăm şi îl desfiinţăm. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu e monument. 

Domnul consilier Bălănean Viorel: Mă rog, n-o fi monument, dar nu suntem atât 

de săraci încât să nu putem aloca o sumă modică pentru că riscăm să rămânem fără trecut.  

Domnul primar Barbu Nicolae: Discutăm de trecut, să înţeleg că trebuie să 

reînviem trecutul epocii naziste şi să-l scoatem ca mare realizare? Este construit în 

perioada nazistă, în perioada celui de-al doilea război mondial.. 

Domnul Păunescu Emil: Nu e adevărat! 

Domnul consilier Bălănean Viorel: Politizăm acum? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu, nu, nu politizăm. E istorie. 

Domnul Păunescu Emil: Nu sunteţi informat, domnule primar. Nu e adevărat! 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu e adevărat, în ce sens? 

Domnul Păunescu Emil: Ce aţi spus dvs.. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu, nu, eu am spus foarte bine, este construit în 

perioada nazistă. 

Domnul Păunescu Emil: Nu e în perioada nazistă, este construit de români. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Este construit de români, dar în perioada  nazistă. 

Domnul Păunescu Emil: Hitler a venit în 1933 la conducere, tot ce s-a construit din 

`33 în România înseamnă că s-a…. Este o realizare tehnică a statului român pentru care a 

plătit şi faptul că nu e trecut pe lista monumentelor istorice este o greşeală naţională a 

celor de la Comisia Naţională a Monumentelor Istorice. Problema practică este din 

punctul meu de vedere, dacă mă întrebaţi ca specialist, este de păstrare a porţii de intrare. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Este un proiect european de 15 milioane de euro. 

Domnul Păunescu Emil: Se poate găsi o formulă. 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Este o ideea bună de păstrare! 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: S-o mutăm într-un fel, într-o altă 

locaţie. Face parte din istoria noastră. Domnule Păunescu, să veniţi cu o propunere în 

acest sens. 

Supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 18 voturi pentru. 

Împotrivă? 1 vot împotrivă (domnul Spoială Slav Gheorghe). Abţineri?  

 

Punctul 31: proiect de hotărâre privind aprobarea alocării din bugetul local a 

sumei de 25.000 lei, pentru achiziţionarea cadourilor oferite salariaţilor în 

beneficiul copiilor cu ocazia sărbătorilor de iarnă – CRĂCIUNUL 
 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Discuţii?Supun la vot proiectul de 

hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de voturi 

hotărârea a fost aprobată. 
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Punctul 32: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării unui sprijin 

financiar în sumă de 700 lei, doamnei Mihalcea Anastasia din Giurgiu  
 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei de servicii publice. 

Domnul consilier Cepraga Cornel Sorin: Comisia de servicii publice a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Discuţii? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Toate cele 6 hotărâri se referă la acelaşi punct care 

l-aţi aprobat: acordarea unor sprijine financiare care doresc, care îndeplinesc anumite 

condiţii şi care doresc să-şi facă contorizarea pe orizontală a agentului termic. Până în 

acest moment văd că avem 6 cereri, s-ar putea să mai fie. Nu ştiu, ar trebui 

Compartimentul Administraţie Publică să găsească o formă în care să le prevedem ca un 

tabel. Am văzut că la Consiliul Judeţean se practică, când se dau ajutoare, sprijinele 

financiare se dau pe baza unui tabel. Dacă o să avem 100, o să ne trezim cu 100 de 

hotărâri de Consilu, să aprobăm individual câte una, câte una? 

Domnul consilier Cepraga Cornel Sorin: Nu particip la vot la cele 6 puncte. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun 

la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În 

unanimitate de voturi hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 33: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării unui sprijin 

financiar în sumă de 700 lei, doamnei Hobai Ţone Elena din Giurgiu 
 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei de servicii publice. 

Domnul consilier Cepraga Cornel Sorin: Comisia de servicii publice a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun 

la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În 

unanimitate de voturi hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 34: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării unui sprijin 

financiar în sumă de 700 lei, domnului Capustinschi Gheorghe din Giurgiu  
 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei de servicii publice. 

Domnul consilier Cepraga Cornel Sorin: Comisia de servicii publice a acordat aviz 

favorabil.  
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Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun 

la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În 

unanimitate de voturi hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 35: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării unui sprijin 

financiar în sumă de 700 lei, domnului Ratuşnenco Marcel din Giurgiu  
 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei de servicii publice. 

Domnul consilier Cepraga Cornel Sorin: Comisia de servicii publice a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun 

la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În 

unanimitate de voturi hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 36: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării unui sprijin 

financiar în sumă de 700 lei, domnului Năvală Marin din Giurgiu 
 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei de servicii publice. 

Domnul consilier Cepraga Cornel Sorin: Comisia de servicii publice a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun 

la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În 

unanimitate de voturi hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 37: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării unui sprijin 

financiar în sumă de 700 lei, domnului Mina Nicolae din Giurgiu  
 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei de servicii publice. 

Domnul consilier Cepraga Cornel Sorin: Comisia de servicii publice a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun 

la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În 

unanimitate de voturi hotărârea a fost aprobată. 
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Punctul 38: proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei tehnico – 

economice pentru obiectivele - „Extindere reţele de canalizare menajeră şi 

pluvială” şi „Modernizare reţele de alimentare cu apă” 
 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun 

la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În 

unanimitate de voturi hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 39: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării unor sprijine 

financiare Asociaţiilor de proprietari din Municipiul Giurgiu, în vederea 

igienizării subsolurilor 
 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei de servicii publice. 

Domnul consilier Cepraga Cornel Sorin: Comisia de servicii publice a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Discuţii? 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Domnule primar, aici aş avea o singură 

întrebare la această, că nu există o listă, se aprobă documentaţia tehnico economică a 

reţelei de canalizare menajere şi pluviale sub forma anexei 1. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: S-a trecut de acest punct, domnule 

Spoială. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: S-a trecut? Îmi cer scuze! 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Alte discuţii? Dacă nu mai sunt discuţii, 

supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În 

unanimitate de voturi hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 40: proiect de hotărâre privind aprobarea modificării Hotărârii 

Consiliului Local nr.212 din data de 13 iulie 2009 

 
Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Discuţii? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Fiind vorba de o hotărâre din 2009, este vorba de 

terenul de 3.000 mp care a fost cedat Companiei Naţionale de Investiţii pentru realizarea 

în zona de agrement Steaua Dunării, pentru amplasarea în municipiul Giurgiu a unui 

bazin de înot cu uz didactic. El a tot stat pe la Compania Naţională de Investiţii, acum e 

trecut în lista de priorităţi, a primit finanţare, urmează să se construiască, drept urmare 
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trebuia completată documentaţia cu numărul cadastral al acelui teren, ca să fie 

documentaţia în regulă. 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Aş avea o singură întrebare: în folosinţă gratuită 

veşnică sau.... 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu, nu. Îl dăm în folosinţă şi după ce se face 

obiectivul ni-l dă înapoi cu totul. 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Am înţeles. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Alte discuţii? Dacă nu mai sunt discuţii, 

supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În 

unanimitate de voturi hotărârea a fost aprobată. 
 

Punctul 41:  proiect de hotărâre privind alegerea preşedintelui de şedinţă al 

Consiliului Local al Municipiului Giurgiu, pentru perioada decembrie 2014 - 

februarie 2015 
 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Propuneri? 

Domnul consilier Dinu Ionel: Propun pe colegul meu distins, domnul Bălănean 

Viorel. 

Domnul consilier Bălănean Viorel: Cred că îmi stă mai bine în banca asta de 

consilier, decât la birou. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Să înţeleg că refuzaţi? 

Domnul consilier Bălănean Viorel: Aţi înţeles bine. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Alte propuneri? 

Domnul consilier Dinu Ionel: Pe domnul Spoială. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Eu vă mulţumesc, dar şi eu am aceeaşi 

părere ca şi domnul Bălănean, să stau în banca mea. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Eu l-aş propune pe domnul consilier 

Măroiu. 

Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de voturi propunerea a fost 

aprobată. 
 

Punctul 42: Diverse 
 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Domnule primar, când am fost în 

campania electorală, una din problemele care au fost ridicate a fost cea legată de terenul 

de pe şoseaua Sloboziei. Pe partea stângă când mergi spre CET, pe la mijlocul şoselei, 

care e un teren de circa jumătate de hectar, care s-a solicitat să fie un loc de joacă. E 

adevărat că dacă în oraş sunt mai multe locuri de joacă pentru copii, în acea zonă nu este 

nici un loc de joacă şi am văzut că e un teren liber, nu are nimic. Nu ştiu acum dacă este 

al dvs. sau este proprietate privată. Eu am înţeles că dvs. aţi avut o discuţie cu cetăţenii de 

acolo, le-aţi spus că o să faceţi şi ca perspectivă aş vrea să ştiu dacă e posibil sau nu. 
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Domnul primar Barbu Nicolae: Să ştiţi că dacă spun că se face, se va face, asta e 

clar şi pentru dvs.. Dacă ştiţi că am vorbit cu cetăţenii, aşa este. Este un teren aproape de 

conductă. Lăsând la o parte terenul care trebuie stânga-dreapta de protecţie a conductei, 

rămâne o suprafaţă de teren care poate fi folosit ca loc de joacă. Este trecut în terenurile şi 

zonele care în etapa a doua de refacere a tuturor terenurilor de joacă din oraş, sunt trecute 

în lista de priorităţi ale Primăriei. Anul viitor vom veni cu proiecte, cu încă 10-12 proiecte 

pentru locuri de joacă în oraş, pentru modernizarea acestor locuri de joacă şi atunci veţi 

vedea că şi acest teren este cuprins în acel plan Am foarte multe informaţii de la copii din 

zona aceea, că efectiv nu au unde să se joace. 

Am totuşi o supărare în zona aceea, am făcut locul de joacă de pe drumul 

Stăneştiului cu fundătura Prunaru. A fost binevenit şi în prima zi când s-a finalizat şi 

trebuia să pună camerele, a venit o minte creaţă şi a aruncat cu două găleţi de ulei de 

motor peste locul de joacă, a venit cu bormaşina şi a spart toate plasticele alea că nu sunt 

ei de acord ca în zona aceea, îi derenjează zâmbetul şi bucuria copiilor. A trebuit să 

punem camere, să filmăm, să verificăm, să monitorizăm. E singurul loc în care şi mai este 

la 240 Garsoniere, care la fel, avem un loc de joacă vandalizat, dar, care i-am prins pe 

făptaşi. Aici a fost mai greu pentru că nu erau încă camerele în funcţiune când au făcut 

lucrul acesta. 

 Vom face şi acel loc de joacă pentru că trebuie să mergem şi în zona caselor să 

asigurăm condiţii şi pentru copii de acolo. Am vorbit, ştiu de discuţia dvs., spre deosebire 

de prima etapă când mi-aţi spus de la gară, acum domnul Popazu a fost foarte ferm. A zis: 

o să spună domnul Spoială de un loc de joacă, să ştiţi că mă ocup, am luat problema, mă 

voi ocupa, transmiteţi-i domnului Spoială, dar uite că nu e acum aici ca să vă comunice. 

Să ştiţi că sunt multe locuri necesare în oraş privind  spaţii de joacă pentru copii. 

Toate acele locuri vechi, toate acele spaţii în care mai sunt nişte scrâncioabe şi ce or mai  

fi, leagăne vechi, din fier, uşor, uşor vor fi tăiate şi în locul lor veţi vedea încă o serie de 

12 locuri de joacă pentru copii ultramoderne. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Mulţumesc! Domnule primar, mai ales 

că în acea zonă nu există un loc de joacă în mod real. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Ştiu. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Sunt mulţi copii în zona aceea şi chiar au 

insistat şi cetăţenii. Le transmit că la anul va fi amenajat acel loc de joacă. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Puteţi să le transmiteţi ceva, că în proiectul privind 

amenajarea canalului Cama care este foarte aproape de acest amplasament, în locul de 

amenajare a canalului Cama vor avea şi locuri destinate, pe proiectul de amenajare a 

canalului Cama, vor fi şi locuri destinate petrecerii timpului liber.  

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Bănuiesc că va fi inclus în documentaţie. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Canalul Cama, voi veni cu Planul de Urbansim 

Zonal şi cu proiectul privind modernizarea canalului Cama destinat petrecerii timpului 

liber şi locuri de joacă. Vă daţi seamna că pe 2 km jumătate lungime şi lăţime, sunt spaţii 

destul de generoase ca să realizăm acest lucru. Dacă vom face şi vom face sigur acea 

ecluză, acea amenajare hidrotehnică de la Canalul Cama, vom avea un nivel stabil al 

canalului şi atunci totul e posibil să amenajăm în partea cealaltă, neexistând riscul 

inundării atunci când Dunărea are nivelul foarte sus sau scăderii.... 
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Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Asta e o certitudine că se va realiza? Din 

ce fonduri? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Canalul Cama e din fonduri europene. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Aveţi aprobate fondurile? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Domnule Spoială, discutăm de fonduri care nici nu 

s-au aprobat, ele vor fi depuse în prima programare financiară care se va deschide pe 

Programul Operaţional Regional. Noi suntem pregătiţi cu studiile de fezabilitate, cu PUZ-

ul o să vin la dvs. să vi-l prezint, Planul Urbanstic Zonal de modificare a statutului zonei 

respective... 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: La timpul lor, domnule primar. La 

timpul lor. Mai avem o singură problemă, domnul secretar vrea să ne-o prezinte. 

Domnul secretar Roşu Petre: Cazul domnului Velicu pentru că dânsul a a vut două 

obiecţii legate de prezenta de astăzi sau mai exact lipsa de astăzi şi altceva, legate de 

anularea hotărârii. Pentru şedinţa de astăzi domnul Velicu reclamă faptul că a fost chemat 

ieri şi nu a ştiut. Dvs. ştiţi, este evident că, convocarea Consiliului Local se face 

electronic, în format electronic prin postarea dispoziţiei de convocare şi a materialelor pe 

tabletă. Faptul că dumnealui nu şi-a reactivat tableta, nu a avut parola, că a nu a luat 

legătura cu Compartimentul nostru intern este problema dumnealui, nu ştiu ce s-a 

întâmplat. Ca măsură suplimentară, Compartimentul Administraţie , cu o zi – două înainte 

contactează telefonic toţi consilierii şi le spune dacă pot să vină sau nu, ca să avem 

convingerea că vin. Asta e altceva. Asta reclamă, că abia ieri a fost sunat şi nu a avut pe 

tabletă materialele. 

A doua problemă pe care o reclamă este, nu ştiu de ce, eu trebuie să vă aduc la 

cunoştinţă că mi se adresează mie, ca şi cum eu l-aş repune în drepturi, că nu l-am pus în 

funcţiile avute anterior. Mi-a făcut o adresă către mine, ca urmare a anulării hotărârii 

Consiliului Local nr.221 prin care s-au luat anumite măsuri. Solicită următoarele: reluarea 

calităţii mele de reprezentant AGA la Apa Service şi la Peisagistică, reluarea calităţii de  

membru în comisiile de specialitate din cadrul Consiliului Local, respectiv comisia de 

urbanism şi validare, reluarea calităţii de reprezentant în Consiliu la Colegiul Ion 

Maiorescu, la Grădiniţa 5- Dumbrava Minunată şi în final achitarea sumelor ce 

reprezentau indemnizaţii de şedinţă de Consiliu în perioada respectivă. În situaţia în care 

refuzaţi, adică eu, să aduc la îndeplinire cele solicitate, îmi rezerv dreptul de a utiliza căile 

legale pentru tragerea la răspundere. 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Ar trebui repus în situaţia anterioară. 

Domnul secretar Roşu Petre: Staţi că nu am terminat. Eu mi-am permis pentru că-

mi era adresată, i-am răspuns: în legătură cu cele solicitate cu cererea numărul, în urma 

anulării hotărârii Consiliului nr.221, dvs. vă reluaţi caliutatea de consilier local în 

Consiliul Local al municipiului Giurgiu. Având în vedere însă că anularea hotărârii s-a 

bazat pe reprimirea în partid şi nu a încălcării unor prevederi legale de către Consiliul 

Local, efectele juridice ale hotărârii anulate rămân valabile până la data sentinţei 

judecătoreşti. În consecinţă, solicitările dvs. privind repunerea în funcţiile pe care le-am 

enumerat, sunt de competenţa Consiliului Local, pentru aceleaşi motive nu se pot achita 

nici sumele solicitate de dvs. cu titlu de indemnizaţii pentru perioada respectivă, 

neexistând o culpă a Consiliului Local care conform legii are competenţa doar de a 
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constata şi nu a aprecia cu privire la pierderea calităţii de membru. Este ceea ce am 

răspuns. Dacă dvs. hotărâţi şi veniţi cu alte propuneri, repunerea în drepturi se face prin 

alte hotărâri. Acolo sunt hotărâri care trebuie anulate. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Aici o singură observaţie domnule 

secretar care mi se pare corectă, făcută de el, e cea legată, că el m-a sunat ieri, că ieri după 

amiază a primit un telefon că e şedinţă mâine la ora 10
00

. 

Domnul secretar Roşu Petre: V-am spus mai devreme, când aţi avut postat pe 

tabletă? 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Domnule secretar, o secundă să termin. 

El nu a avut parola de acces la calculator, decât ieri şi în condiţiile astea, el practic s-a 

trezit în mod real, era într-o acţiune programată astăzi şi nu a putut să vină în mod 

obiectiv, că nu a fost înştiinţat din timp cum scrie în lege, cu 5 zile înainte, de această 

şedinţă. 

Domnul secretar Roşu Petre: Domnule consilier când aveţi dvs. postată pe tabletă, 

dispoziţia? Cu câte zile o aveţi? 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Domnule, el nu a avut parola de acces la 

calculator decât ieri. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Domnilor consilieri este a doua şedinţă ordinară la 

care participă şi o extraordinară. De la ultima ordinară în care a fost repus în drepturi, ce-l 

ţinea să meargă la Compartimentul It? 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Dar scrie în cerere, scrie clar în motivare, că a 

formulat o cerere de comunicare a parolei acum două săptămâni. 

Domnul consilier Oprişan Gigi: În statutul Consiliului Local scrie următoarele, că 

dacă l-a citit ştie, consilierul local are obligaţia de a se informa cu privire la toate 

problemele ce privesc Consiliul Local. 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: E o altă problemă. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Domnule coleg se pare că la acest lucru 

sunteţi dezinformat, nu trebuie să faceţi săpături pentru şedinţă, trebuie să primeşti un 

email sau să primeşti o parolă. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Vă mulţumesc! Declar şedinţa închisă. 

 

Şedinţa se încheie la ora 12
19

. 
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